
 لارستان
 رفع يك نقطه پر حادثه 

 در حوزه راه و شهرسازي خنج
رييس اداره راه و شهرسازي شهرستان خنج از رفع يك نقطه پر حـادثـه   

در منطقـه  
چاه طوس 

 .خبر داد
به گزارش 
روابــــــط 
عــمــومــي 
اداره كـل  
راه و        
شهرسازي 
لارســتــان، 
مــهــنــدس 
ــي  ــوسـ مـ

ميرزايي با بيان اينكه با برنامه هايي كه اداره كـل راه و شـهـرسـازي           
لارستان، در بخش رفع نقاط پر حادثه دارد، اين نقاط شـنـاسـايـي مـي        
شوند و پس از تامين اعتبار بلافاصله عمليات هاي مربوطه براي برطرف 

 .كردن اين نقاط آغاز مي شود
 500طول اين محور    :  رئيس اداره راه و شهر سازي خنج تصريح كرد          

متر مكعب و خاكريزي آن        7187متر است كه حجم خاكبرداري آن        
وي با اشاره به اينكه زير سازي اين محور          .  متر مكعب مي باشد     1115

با ياري خداوند و تلاش همكاران به زودي            :  انجام شده است،افزود   
 .مسير مذكور آسفالت خواهد شد

مهندس ميرزايي همچنين از مردم خواست تا انتقادات وپيشنهادات              
با   30004866001971سازنده خودرا از طريق پيام كوتاه به شماره           
 .اداره روابط عمومي اداره كل در ميان بگذارند

طرح هاي پيشنهادي بافت فرسوده شهر لار 
 ارائه شد

طي جلسه اي كه از سوي سازمان بهسازي و نوسازي شهر لار برگزار                
گرديد، پيرامون سامان بخشي به بافت هاي فرسوده و همچنين بازسازي           

 .اين اماكن بحث و تبادل نظر شد
به گزارش روابط عمومي شهرداري لار، در اين جلسه كه با حضور                 
اقتداري رييس شوراي اسلامي شهر لار، محمدرضا قنبرنژاد شهردار،            
نواز شريفي لاري معاون شهردار، تني چند از اعضاء شورا، شاكري               
مسئول سازمان بهسازي و نوسازي و تعدادي از مهندسين، در سالن                 
ياسين شهرداري اين شهر برگزار شد، ابتدا شاكري خلاصه اي از برنامه            

 .هاي اين سازمان را تشريح نمود
در ادامه مهندسين حاضر در جلسه طرح هاي پيشنهادي خود را در                  
خصوص بهسازي اين بافتها با در نظر گرفتن معماري سنتي كه تناسب              

 .خاصي با حال و هواي اين شهر داشته باشد، ارائه نمودند
در پايان، حاضرين در جلسه ديدگاههاي خود را نسبت به هر يك از                

 .طرح هاي پيشنهادي بيان نمودند

 جهرم
 پروژه بهداشتي در سفر وزير بهداشت 8

 به جهرم افتتاح مي شود 
رييس دانشگاه علوم پزشكي جهرم از سفر وزير بهداشت براي افتـتـاح   

چندين طرح 
بــهــداشــتــي 
درمانـي بـه     
ــن  ايـــــــــ
شـهـرسـتـان     

  .خبر داد
به گـزارش    
خــبــرنــگــار 
مهر، دكـتـر   
رحـــــيـــــم 
رئوفـي در    
ــع   ــمـــ جـــ
خبرنگـاران  

همزمان با سفر استاني رييس جمهور و هيئـت  :  با اعلام اين مطلب گفت
افتتاح چندين طرح بهـداشـتـي و         دولت به فارس، وزير بهداشت براي

 .درماني به جهرم سفر مي كند
در اين سفر دكتر هاشمي از روند اجراي طرح تحول نظام             :  وي افزود 

تختوابي   200سلامت در اين شهرستان و مراحل ساخت بيمارستان              
 .بازديد مي كند

در سفر وزير بهداشت به     :  رئيس دانشگاه علوم پزشكي جهرم بيان كرد      
جهرم از طريق ويدئو كنفرانس سه خانه بهداشت، سه پايگاه اورژانس             
و يك مركز بهداشتي درماني خيرساز با اعتباري بالغ بر يك ميليارد                

كه    تومان همچنين اتاق عمليات و برنامه ريزي شهيد خليل مطهرنيا             
براي ساماندهي فعاليت ها و برنامه هاي دانشگاه طراحي و ساخته شده              

 .به بهره برداري مي رسد
در اين سفر كلنگ ساخت مركز ناباروري جهرم كه سال            :  وي افزود 

گذشته در سفر وزير بهداشت در كنگره بين المللي اخلاق پزشكي                
 .جهرم مصوب شده بود، به زمين زده مي شود

در اين سفر از سامانه نسخ الكترونيكي         :  دكتر رئوفي خاطرنشان كرد    
كه براي اولين بار در كشور در در دانشگاه علوم پزشكي جهرم                     

 .صورت مي گيرد، رونمايي مي شود

 سپيدان
 :فرماندار شهرستان سپيدان

 سپيدان قابليت تبديل به 
 منطقه ويژه گردشگري را دارد

يكي از مطالبات اين شهرستان طي سفر هيئت         :  فرماندار سپيدان گفت  
 دولت تصويت انتخاب سپيدان به عنوان منطقه ويژه گردشگري                 

  .است
عبدالحسن صمد نژاد در گفتگو با خبرنگار مهر با بيان اينكه سپيدان با               
توجه به وضعيت اقليمي مناسب خود داراي قابليت هاي گردشگري              

با نگاه و مديريتي كه نسبت به سپيدان به            :  بالايي است، اظهار داشت    
عنوان يك شهرستان وجود دارد و با توجه به محروميت هاي زياد آن،             
اگر بخواهد به شكل فعلي روند توسعه شهرستان دنبال شود، زمان                  

 .زيادي طول خواهد كشيد
وي با اشاره به پتانسيل هاي سپيدان در حيطه توريسم ورزشي، طبيعي و             

حال اگر سپيدان به عنوان منطقه ويژه گردشگري          :  سلامت، ادامه داد  
انتخاب شود، با سوق يافتن اعتبارات به سمت آن، روند توسعه                     

 .شهرستان تسريع مي شود
وقتي اين امر مصوب شود، قوانين و اعتبارات        :  فرماندار سپيدان افزود  

مناطق ويژه به سمت شهرستان مي آيد و مي توان از ظرفيت ها به                    
 .شكل رسمي استفاده كرد

صمد نژاد ايجاد يك دهكده ورزشي را از ديگر خواسته هاي سپيدان              
با توجه به پتانسيل هاي ورزشي سپيدان اين امكان         :  عنوان كرد و گفت   

وجود دارد كه يك مجموعه ورزشي كامل براي اردوهاي تيم هاي                
 .ورزشي ملي و بين المللي در آن احداث شود

وي محروميت زدايي از روستاهاي سپيدان، تكميل سالن ورزشي بيضا،           
اقليد را از ديگر      –تجهيز بيمارستان بيضا، و مناسب سازي راه سپيدان          

 .مطالبات اين شهرستان ذكر كرد

 استهبان
 :فرماندار شهرستان استهبان

 احياي درياچه بختگان 
 مهمترين مطالبه مردم استهبان است

فرماندار شهرستان استهبان احياء درياچه بختگان را ازجمله مهمترين             
  .مطالبه مردم استهبان از هيئت دولت دانست

درياچه بختگان در   :  بيان كرد    مهدي شرفي در گفتگو باخبرنگار مهر      
وضعيت مطلوبي ندارد واين امر باعث شده خشكسالي              استان فارس 

 .منطقه را فرا بگيرد واكثر كشاورزان بيكار شوند
وي بابيان اينكه عواملي نظير خشكسالي هاي مداوم، عدم مديريت                
مصرف آب در حوزه كشاورزي و وجود چاه هاي غير مجاز كشاورزي 

از رئيس جمهور انتظار     :  را به خشكي كشانده، گفت      درياچه بختگان   
داريم براي احياء اين درياچه تدابيري اتخاذ كنند تا عمران وآباداني به            

احتمالا وزير ورزش وجوانان براي       :  شرفي گفت .   منطقه باز گردد   
 .نفري به شهرستان استهبان سفر خواهد كرد 1200افتتاح ورزشگاه 

توجه به مباحث آب، فاضلاب، شبكه      : فرماندار شهرستان استهبان افزود
اين شهرستان   هاي فرسوده، آب رساني به روستاها اولويت هاي اصلي          

هستند وانتظار داريم در بخش تامين اعتبارات، استهبان جزو                       
 .شهرستانهاي محروم قرار گيرد

شرفي، تامين حقابه درياچه بختگان را مهمترين راهكار براي احيا                 
چنانچه حقابه واقعي اين تالاب رها و زمين         :  تالاب دانست وگفت     اين

هاي بالا دست به منظور برداشت آب كنترل شود، وضعيت بختگان نيز             
 .تغيير مي كند

 لامرد
 :فرماندار شهرستان لامرد

هزارميليارد تومان  6سه پروژه در لامرد با 
 اعتبار، كلنگ زني مي شود

فرماندار لامرد از كنگ زني سه پروژه با اعتباري بالغ بر شش هزار                  
  .ميليارد تومان در سفر رييس جمهور خبر داد

به گزارش خبرنگار مهر، در آستانه سفر رييس جمهور واعضاي هيئت            
دولت به استان فارس، فرماندار لامرد در نشست خبري با اصحاب رسانه   
كه عصر دوشنبه برگزار شد به تشريح سفر رييس جمهور به استان                  
فارس و سفر وزير بهداشت و درمان به شهرستان لامرد پيش از ظهر                 

 .چهارشنبه پرداخت
پروژه هايي كه در اين دوره از سفر         :  عبدالرضا منصوري اظهار داشت   

تصويب خواهد شد پروژه هاي ملي هستند كه سهم شهرستان لامرد سه             
كلنگ زني كارخانه بزرگ آلومينيوم جنوب،            پروژه بزرگ شامل   

و نيروگاه برق با  (GTL)احداث طرح فرآورده هاي گاز تبديلي كشور
 .مجموع شش هزار ميليارد تومان است

اين سه پروژه عصر روز چهارشنبه و از طريق ويديو           :  منصوري افزود 
كنفرانس توسط رييس جمهور كلنگ زني خواهد شد و ساخت آن نيز             
از روز بعد از كلنگزني شروع مي شود تا در حداقل زمان ممكن به بهره 

 .برداري برسد
مهمترين مطالبه و نياز اساسي مردم لامرد از        :  فرماندار لامرد تاكيد كرد 

رييس جمهور و اعضاي هيئت دولت انتقال تامين آب شرب از طريق              
انتقال آب از خليج فارس است كه اين اين طرح از مهمترين اولويت ها              

 .و مطالبات استان فارس نيز است
به دنبال ورود صنايع و كارخانجات بزرگ به           :  منصوري يادآور شد  

لامرد بايد فرودگاه بين الملي لامرد و همچنين راهسازي شهرستان                
 .بهبود بخشيد كه اين مطالبات از رديف استان تامين اعتبار خواهد شد

 بهبهان
 :رييس اداره تبليغات اسلامي بهبهان

 مسجد بهبهان  32برگزاري مراسم اعتكاف در 
رئيس اداره تبليغات اسلامي بهبهان از       :  پرويز خليجي /  سرويس خبري 

 .مسجد اين شهرستان خبر داد 32برگزاري مراسم معنوي اعتكاف در 
به گزارش روابط عمومي اداره كل تبليغات اسلامي خوزستان،                   

الاسلام حميد برازش، رئيس اداره تبليغات اسلامي بهبهان ضمن             حجت
اعتكاف يك مراسم، سنت حسنه و مردمي          :بيان اين مطلب اظهار كرد    

است و انتظار مي رود مردم وهيأت امناء مساجد در اين امر خيرپيش               
ها و استان هم اين كار بوسيله           گام باشند كما اينكه در بقيه شهرستان        

 .شود مردم انجام مي
مراسم اعتكاف هيچ گونه هزينه و اعتبار استاني نداشته              :  وي افزود 

است و نقش اداره تبليغات اسلامي تنها نقش سازماندهي و فرهنگ                
هاي مردمي و حمايت تبليغي است و خواستار             سازي، هدايت برنامه   

ها براي برگزاري هر چه بهتر و  همكاري و همياري همه نهادها و سازمان
 .باشكوه تر و اين مراسم معنوي شدند

رئيس اداره تبليغات اسلامي ضمن ارائه گزارشي از روند برگزاري               
 32امسال بيش از     :  مراسم معنوي اعتكاف در سال گذشته يادآور شد         

مسجد براي برگزاري مراسم معنوي اعتكاف هماهنگ شده و انتظارمي           
 .رود اين روند رو به افزايش باشد

ما همانند گذشته با قدرت و انسجام بيشتري           :  برازش خاطرنشان كرد  
هاي متنوع در اين مراسم معنوي اقدام خواهيم            نسبت به اجراي برنامه   

هاي انفرادي معتكفين براي تهذيب روح           كرد، وي برگزاري برنامه     
هاي سخنراني با     وروان كه هدف اصلي اين سنت حسنه است، برنامه           

هاي معرفتي،    حضور مبلغين غيربومي و بومي شهرستان، تشكيل حلقه         
برگزاري مراسم منسجم ادعيه، جزءخواني قرآن و دعاي ام داوود را از 

  . اهم برنامه ايام اعتكاف در شهرستان بيان كرد
درادامه سيد مسعود عبدالمطلبي معاون فرماندر بهبهان هم ضمن بيان              
اهميت سنت حسنه اعتكاف بر بسيج خدمات عمومي و اداري براي                

 .برگزاري اين امر خير تأكيد كرد
 تكاور 15گردهمايي اخلاقي در تيپ 

 امام حسن مجتبي برگزار شد
 15گردهمايي اخلاقي كاركنان تيپ      :  پرويز خليجي /  سرويس خبري 

با حضور حجت الاسلام و المسلمين بستاني      ) ع(تكاور امام حسن مجتبي 
 . اعزامي از قم در حسينيه يگان برگزار گرديد

در اين مراسم ايشان سالروز تاسيس سپاه پاسداران را تبريك گفت و               
اين نهاد را مايه دلگرمي براي دوستان و مستضعفان و خوار در چشم و               

وي در ادامه با     .  استخوان در گلوبراي دشمنان نظام و انقلاب دانست         
اشاره به سيره و روش اسلامي  اشاره نمود كه دين مبين اسلام براي                  
زندگي بشر، سبك نو و الگوي متفاوتي ارائه داده است كه اگر انسان              
اين روش را الگوي خود قرار دهد و از آن تبعيت كند از سعادت                    

 .گردددنيوي و اخروي بهره مند مي
وي با اشاره به احاديثي بهترين الگو براي بشر را وجود مقدس پيامبر               

 .عنوان نمود) ص(اكرم 
در پايان نيز در رثاي شهادت جانسوز دهمين امام شيعيان حضرت امام 

.و به ذكر مصيبت پرداختند) ع(هادي   

 بوشهر
 ميليارد ريال براي بهبود 48

 هاي برق استان بوشهر  شبكه 
مديرعامل شركت توزيع نيروي برق      :  مرتضي پيامي /  سرويس خبري  

استان بوشهر از سرمايه گذاري و بهره برداري چندين پروژه با سرمايه             
ميليارد ريال به منظور بهبود ، توسعه ، اصلاح و بهينه سازي              48گذاري  

امراالله پاراد  در نشست      .   شبكه هاي برق در استان بوشهر خبر داد            
هاي عمراني حوزه برقرساني استان بوشهر          بررسي روند اجرايي طرح    

هاي   هاي برق پروژه     براي اصلاح و بهينه سازي شبكه        :  اظهار داشت 
 .ها داشته است اجرا شده كه نقش مهمي در بهبود اين شبكه  مهمي

 30وي به نصب      
دستگاه پست       
هوايي جديد        
براي رفع ضعف     
ولتاژ برق اشاره     

: كرد و گفت       
براي بهبود          

هاي             شبكه
برقرساني ضمن     

هاي   نصب ترانس 
هزار    هوايي يك  

 .فشار ضعيف و فشار متوسط نيز تعويض شده است  پايه فرسوده 950
در :  هاي روشنايي در معابر خبرداد و تصريح كرد          وي از اصلاح لامپ   
هاي مطلوبي از جمله تعويض       هاي روشنايي پروژه    راستاي توسعه طرح  

 .هزار شعله لامپ روشنايي در معابر انجام گرفته است 36و اصلاح 
هاي برقرساني انجام     پاراد با بيان اينكه اصلاح معابر براي اجراي طرح          

هزار   18ها    براي ايمن سازي و پيشگيري از خاموشي        :  شده بيان كرد  
 .هاي برقرساني هرس شده است اصله درخت در مسير اجراي طرح

دستگاه پست هوايي و زميني را از       600هزار و  6وي سرويس و تعمير 
هزار   سرويس و تعمير يك   :  هاي اجرا شده دانست و گفت       ديگر برنامه 

كيلومتر شبكه فشار متوسط و  660دستگاه تابلو شالتر، سرويس  700و 
فيدر در    17فشار ضعيف هوايي و زميني، اورهال و تعمير اساسي               

 .هاي انجام گرفته است هاي فشار متوسط از ديگر فعاليت زمينه
مديرعامل شركت توزيع نيروي برق استان بوشهر با بيان اينكه امسال             

شود   هاي برقرساني در راستاي توسعه استان بوشهر اجرا مي                 طرح
ميليارد   48رساني سال قبل      هاي برق   براي اجراي طرح  :  خاطرنشان كرد 

 .ريال سرمايه گذاري شده است
 با حضور استاندار بوشهر

 بخش زنان و زايمان بيمارستان ديلم افتتاح شد
دكترسالاري استاندار بوشهر در افتتاح بخش زنان و زايمان بيمـارسـتـان    

هفته سلامت وبه منظـورشـركـت در       به مناسبت هفته :  شهر ديلم گفت
در ايـن      .  همايش دستان پرخير و بركت خيرين به شهرستان ديلم امديم

 كار و اعتبار را دولت تدبيـر  % 90پروژه اتاق عمل، بخش زنان و زايمان 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

كار را با كمك خيريـن صـورت     %  10و ملي و    و اميد از منابع استاني
 .بهره برداري رسيده است داديم وامسال الحمداالله به 

پروژه هاي ديگر شامل درمانگاه تخصصي و پـروژه هـاي     :  وي افزود 
 .عمراني در هفته دولت در اين شهرستان افتتاح مي گردد 

كار ارزشمندي   قدم خيري كه خيرين در ديلم برداشتند    : سالاري افزود
است و اميدواريم شاهد اين نوع خدمات وتوسعه ازخيرين درساير نقاط 

توانيم بگوييم  هاي شهرستان ديلم هم مي      در ساير پروژه   .  استان باشيم 
اتفاقات خوبي افتاده و افزايش نزديك به چهار برابري را در شهرستان            

هاي خدمات، شروع     شاهد بوديم كه در حوزه           92نسبت به سال       
خياباهاي ساحلي رينگ شمالي، پاركها، بندر حماد و در مجموعه                 

 . تكميل خيابانهاي شهربوده است

-و امسال حمايت مي      بندر حماد را پارسال شروع    :  دكترسالاري افزود 
زيرساختهاي حمل ونقل بزرگراه       در حوزه .  كنيم كه توسعه پيدا كند    

به   95و خوشبين هستيم سال      دهيم  ديلم به گناوه نيز امسال سرعت مي       
بهره برداري برسد كه هم تسهيل در رفت وامد مردم باشد و هم                      

 .خطرات اين مسير كم شود
منطقه ويژه اقتصادي شمال استان را به جد پيگير هستيم كه امسال فعال              

سرمايه گذاران بزرگي در حوزه صنعت و پتروشيمي وصنايع             .  شود
پايين دست دراين جا مشغول به كار هستند و شاهد رونق اقتصادي                  

 .شهرستان خواهيم بود
بندر ديلم عملكردش نشانگر ان است كه توسعه         :  استاندار بوشهر افزود  

و رونق پيدا كرده و به طبع ان بازار و رونق ناشي از بندر وگردشگري                
 .است كه اميدواريم سال اينده وضعيت بازار هم شاهد تحولي باشد

دكترسالاري درايين افتتاح اتاق عمل، بخش زنان و زايمان بيمارستان             
بقيه االله شهرديلم از فرماندار، رييس دانشگاه، مجموعه شبكه بهداشت و           

  .بيمارستان وتمامي خيرين و مردم خونگرم ديلم تقديروتشكركرد

 هرمزگان
:استاندار هرمزگان  

اقدام هاي دولت دربخش بهداشت و درمان 
 هرمزگان ستودني است

استاندار هرمزگان      
اقدام هاي پس   :  گفت

از سفر دولت تدبير       
واميد به استان درهمه    
زمينه ها مشهود بوده     
ودربخش بهداشت و     
درمان رشد بسيار         
خوبي داشته و            

 .ستودني است
به گزارش ايرنا، به       
نقل از روابط عمومي     
وامور بين الملل استانداري هرمزگان، جاسم جادري در نشست                    
كارگروه سلامت وامنيت غذايي هرمزگان با تبريك هفته سلامت               

يكي از موضوع هاي جدي در اين حوزه امنيت غذايي است كه            :  افزود
با تدبيري كه به كار گرفته شده و اقدام هاي خوب مي توانيم كمبودها   

 .در اين بخش را جبران كنيم
غذا يك امر راهبردي و پايه اساسي و اصلي سلامت،             :  وي ادامه داد  

تغذيه است و توسعه هم در صورتي حاصل مي شود كه در بحث امنيت              
 .غذايي و بهداشت و درمان ارتقاء پيدا كنيم

وي با بيان اينكه جمهوري اسلامي ايران در بسياري از زمينه هاي                   
بهداشتي و درماني در منطقه رتبه بسيار خوبي كسب كرده است،                  

هدف ما در توسعه اين است كه انسان سالم و توسعه يافته            :  تصريح كرد 
و فكر سالم داشته باشيم و اگر براساس برنامه راهبردي قدم برداريم مي        
توانيم با تدبير بهداشت و درمان را بيش از اين ارتقاء دهيم و در اين                   
راستا يكي از مباحثي كه بايد مورد توجه قرار گيرد حركت سريع                 

 .كشور ما به سمت سالمندي است
استاندار هرمزگان با تاكيد بر اينكه بايد براساس تدوين راهبردها                 

بايد برنامه عملياتي جامعه در حال توسعه را : حركت كنيم، اظهار داشت
به كدام    94در استان هرمزگان ترسيم و مشخص كنيم در پايان سال              

در بحث  :  وي خاطرنشان كرد     .شاخص ها قرار است، دست پيدا كنيم       
درصد مربوط    25درصد كار متوجه ساير بخش ها و          75امنيت غذايي   

به دستگاه بهداشت و درمان است كه همه بايد در اين زمينه كمك                   
 .كنند تا بتوانيم هرمزگان را در شاخص هاي امنيت غذايي ارتقاء دهيم

 هزارميليارد ريال در 10بخش خصوصي 
 بندر نفتي خليج فارس سرمايه گذاري كرد

: معاون مهندسي و عمران اداره كل بنادر و دريانوردي هرمزگان گفت           
شركت   13هزار ميليارد ريال تا اواخر سال گذشته توسط            10بيش از   

 .در بندر نفتي خليج فارس بندرعباس سرمايه گذاري شده است
به گزارش خبرنگار ايرنا، عباس كمالي در نشست بررسي وضعيت اين            

تأسيسات زيربنايي اين بندر به منظور پاسخگويي به         :  بندر اظهار داشت  
تقاضاي سرمايه گذاران در شرايط رونق اقتصادي پس از لغو تحريم ها            

 .توسعه مي يابد
وي فراهم شدن زيرساخت هاي سرمايه گذاري با توجه به احتمال لغو              

زمين ها هم   :  تحريم ها در آينده اي نزديك را ضروري دانست و افزود          
اكنون طبق ضوابط مناطق ويژه اقتصادي با نرخ مناسبي به صورت                

 BOT اجاره و 
در اختيار        
شركت ها       
 .قرار مي گيرد

كمالي با اشاره   
به طرح جامع     
بندر نفتي        
خليج فارس،     

در اين  :  گفت
 130طرح       

هكتار پس       
نفر به    500كرانه جديد به اين بندر الحاق و زمينه اشتغال دو هزارو               

 .صورت مستقيم و غيرمستقيم فراهم مي شود
كيلومتر خطوط برق، احداث شبكه هاي         50به گفته وي كابل كشي       

كيلومتر مسير دسترسي از جمله         9آب و فاضلاب، آتش نشاني و           
 .مراحل اجرايي اين طرح در اين بندر است

 9بندر نفتي خليج فارس واقع در منطقه ويژه اقتصادي شهيد رجايي با              
پست اسكله در زمينه صادرات انواع فرآورده هاي نفتي قير، نفتا و                 
بنزين فعال مي باشد و ترانزيت از تركمنستان و عراق به اين بندر و                  
سوخت رساني به كشتي ها در تنگه هرمز از جمله فعاليت هاي اين بندر           

 .است
ميليون تن كالاي نفتي از اين بندر صادر، وارد،                 24سال گذشته    

 .ترانزيت و ترانشيپ شد

 كهگيلويه و بويراحمد
 :استاندار

 هاي كهگيلويه وبويراحمد جزو استان
 داراي ناامني غذايي دركشوراست

استاندار كهگيلويه و          
اين :  بويراحمد گفت    

استان جزو چهار استان        
داراي ناامني غذايي در        
كشور است كه بايد هر         
چه سريعتر چنين معضل       

 .مهمي برطرف شود
به گزارش خبرنگار ايرنا،     
سيد موسي خادمي در         
آيين تجليل از حاميان و        
دوستداران سلامت           
كهگيلويه و بويراحمد        

دسترسي نداشتن   :  افزود
بخش عمده اي از مردم         
استان به مواد غذايي كافي   
به دليل وجود مشكلات اقتصادي يكي از دلايل اصلي بروز اين معضل             

 . به شمار مي رود                                                                  
دولت يازدهم برنامه هايي را براي رفع معضل ناامني            :  وي بيان كرد  

غذايي در هفت استان كشور از جمله كهگيلويه و بويراحمد در حال               
 . اجرا دارد

بايد با همكاري همه جانبه متوليان امر ايمني غذايي         :  خادمي اظهار كرد  
 . تا حد امكان در كهگيلويه و بويراحمد بهبود و ارتقا يابد

وي با اشاره به شعار هفته سلامت امسال به نام ايمني غذا؛ از مزرعه تا                 
تعيين اين شعار از سوي سازمان بهداشت جهاني           :  سفره، عنوان كرد   

 . هوشمندانه بود زيرا تمام فرآيندهاي توليد غذا را دربرمي گيرد
توليد بذرها و نهاده هاي كشاورزي سالم و حمل و          :  خادمي ابراز داشت  

ذخيره سازي صحيح آنها يك زنجيره كامل است كه مي تواند در تامين 
 . و ارتقاي امنيت غذايي در كهگيلويه و بويراحمد موثر باشد

بر اساس بررسي هاي انجام شده      :  استاندار كهگيلويه و بويراحمد افزود    
ميزان آلودگي شيميايي در مواد غذايي توليد شده در استان محدود               

 . است كه اين امر نوعي امتياز به شمار مي رود
در راستاي تامين و ارتقاي امنيت غذايي در كهگيلويه و          :  خادمي گفت 

بويراحمد بايد توليد محصولات كشاورزي ارگانيك جزو برنامه هاي           
 . مهم سازمان جهاد كشاورزي اين استان باشد

دولت همواره بر تامين امنيت غذايي در كشور تاكيد            :  وي بيان كرد  
داشته و دولت يازدهم نيز برنامه هاي مطلوبي در بحث سلامت دارد كه             

 .بايد به نحو احسن در كهگيلويه و بويراحمد اجرا شود
تامين :  رييس دانشگاه علوم پزشكي ياسوج نيز در اين آيين، گفت              

سلامت يك امر همگاني است و به تنهايي از عهده دانشگاه علوم                    
 . پزشكي برنمي آيد

سلامت بدون مشاركت مردم و همكاري بين بخشي          :  رضا چمن افزود  
نهادهاي مختلف دولتي تامين نمي شود و مسوولان اجرايي مي توانند             

 . در اين زمينه نقش آفريني كنند
حفظ، بهبود و ارتقاي سلامت مربوط به زمان خاصي            :  وي بيان كرد  

 . نيست و بايد در تمام شرايط و موقعيت ها مدنظر باشد
بايد از فرصت هايي كه دولت يازدهم در زمينه              :  چمن اظهار كرد   

ارتقاي شاخص هاي سلامت فراهم كرده استفاده بهينه اي در كهگيلويه           
 . و بويراحمد شود

 بي حكيمهمسموميت زايرين امام زاده بي
شربت نذري مسموم در امامزاده بي بي       :  پرويز خليجي /  سرويس خبري 

و خواهر  )  ع(حكيمه دختر باب الحوائج حضرت موسي بن جعفر             
 . هشت نفر را راهي بيمارستان كرد) ع(گرامي امام رضا

طبق گزارش واصله هشت زائر مرقد بي بي حكيمه با نوشيدن شربت               
اين گزارش مي افزايد پنج نفر از اين        .  مسموم به بيمارستان اعزام شدند    

افراد از سوي خودروهاي شخصي به شهرستان ديلم و گناوه و سه نفر               
 .به بيمارستان شهيد رجائي گچساران اعزام شدند 115توسط اورژانس 

مسئولين بهداشتي ذيربط تاكيد كردند از پذيرفتن مواد خوراكي كه             
افراد ناشناس دوره گرد و مشكوك به آنان تعارف مي كنند جدا                   

 .خودداري نمايند
شايان ذكر است بي بي حكيمه دختر باب الحوائج دختر موسي بن                  

هر ساله پذيراي  هزاران زائر دلباخته       )  ع(و خواهر امام رضا     )  ع(جعفر
از تمام نقاط كشور و شيخ نشينهاي خلج فارس و عربستان سعودي و                 

اگر مقامات ذيربط كشوري سازمان اوقاف را ياري           .  عراق مي باشد  
دهند اين امامزاده به يك قطب مهم زيارتي و گردشگري تبديل                   
خواهد شد، زيرا كرامات اين بانوي مكرمه بسيار زياد بوده كه اكثر               
زائرين از بركات آن بهرمند شده اند و با بعد مسافت و جاده                         

-كوهستاني و پر پيچ و خم و هواي گرم و سوزان به خود جذب مي                 
 .نمايد

اگر جاده آن تعريض گردد زائرين بيشتري كه تاكنون موفق به                    
گفتني است با حسن نيتي كه در         .  زيارت نشده اند مشرف مي شوند       

دست اندر كاران و مسئولين سراغ داريم اميدواريم شاهد تعريض جاده           
 .باشيم
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